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Notulen van de Algemene Ledenvergadering BEO op dinsdag 21 mei 2013 
 
Aanwezig:  
Bestuur: Peter Noordanus (voorzitter), Riny Zeijpveld (penningmeester), Monique Gerfen, Michail 
Ribbers, Gerben Heijink, Janny Stokkink (secretaris en notulist) 
Leden: Aurea van Oene, Derk Hilhorst, Tine Kampen, Gerrie Kok, Rikie Groot Wesseldijk, Erika 
Beuzel, Henk Hietbrink, Ans van Bergen, Simone Keppels, Gerrit Enneman, Hanny Enneman, Henri 
van Heeckeren tot Overlaer, Manon Hoffman, Johan Smale, Appie Nieuwenampsen, Wim Vrielink, 
Mark Vrielink, Agnes Wilgenhof, Els Nijenhuis, Mannie Slagman, Jos Vrielink. 
Afmeldingen:  
Janet Vrielink, mevrouw Beintema. 
 
 
1. Opening door de voorzitter 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
Er zijn geen aanvullende agendapunten.  
 
2. Notulen Algemene Ledenvergadering van 16 mei 2012 
Tekstueel zijn er geen wijzigingen.  
De notulen worden vervolgens goedgekeurd en vastgesteld. 
 
3. Mededelingen van het bestuur 
- Proefstrook driepadsweg 
De werkgroep Adel heeft het bestuur vorig jaar benaderd voor een pilot driepadsweg in het BEO-
gebied. Het bestuur heeft er destijds op gewezen dat het aan omwonenden en belanghebbenden zou 
zijn om hierover te oordelen. Adel heeft de pilot niet uitgevoerd, maar de gemeente Lochem heeft het 
idee overgenomen. Begin dit jaar werd in een raadsvergadering een pilot in Laren aangekondigd. 
Nadat door het BEO-bestuur aan de bel is getrokken, is duidelijk geworden dat de pilot niet in het 
BEO-gebied maar in een ander deel van Laren is voorzien. De gemeente heeft inmiddels haar 
excuses gemaakt voor de slechte communicatie over dit punt. 
- Overig 
De MER-rapportage over de vier varianten voor goederenvervoer Oost-Nederland is sinds gisteren 
beschikbaar. De inspraakbijeenkomsten zijn komende weken. Volgens de media spreekt het rapport 
geen voorkeur uit, maar is de variant “kop maken in Deventer” het minst schadelijk voor milieu en het 
goedkoopst. De Twentekanaallijn lijkt de duurste variant. Appie Kleine Haar wijst erop dat wel actie 
nodig blijft, omdat op het laatste moment meestal wordt gekozen voor de variant met de minste 
weerstand. 
 
4. Jaarverslag mei 2012-april 2013; toelichting door secretaris 
In het verslag is gewezen op de vacature bkp-er voor de buurt Boomkampsweg-Holmershuizen. 
Helaas heeft zich nog niemand gemeld. De secretaris doet een oproep aan de leden om mensen uit 
deze buurt enthousiast te maken hiervoor. Verder licht de secretaris toe dat dit jaar veel contacten zijn 
onderhouden met de VKK, zowel inzake de sluiting van OBS Exel als bij het houden van de enquête. 
De resultaten van de enquête zullen eind mei/begin juni worden teruggekoppeld naar het bestuur.  
 
5. Financieel jaarverslag 2012 (kalenderjaar); toelichting door de penningmeester 
a. Rekening 2012 
Vorig jaar zijn extra kosten gemaakt voor onderhoud van de wandelroute (dorpsommetje) en inzake 
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de voorgenomen sluiting van de school (o.a. vergoeding VKK). De penningmeester stelt voor deze 
kosten af te boeken op het budget van het dorpsplan. De leden gaan daarmee akkoord. Verder is 
begin 2012 het stamppotbuffet gehouden voor de vrijwilligers van het 25-jarig jubileum. Die kosten 
horen in feite nog bij 2011.  
Derk Hilhorst deelt mee dat Robert Vegter en hij de kascontrole hebben gedaan en dat alles akkoord 
is bevonden. De vergadering verleent de penningmeester decharge. Nadat de voorzitter de 
kascommissie heeft bedankt, wordt Henk Hietbrink in de plaats van Robert Vegter benoemd in de 
commissie. 
b. Begroting 2013 
In de begroting wordt standaard 250 euro voor het ouderenreisje vermeld. Tine Kampen merkt op dat 
kosten bij dit reisje worden veroorzaakt door afzeggingen op het laatste moment. Dit is alleen te 
repareren door een hogere prijs te rekenen of direct bij opgave te laten betalen. In het verleden is 
bewust gekozen voor sponsoring van het ouderenreisje, zodat dit ook bij afzeggingen door zou 
kunnen gaan.  
Activiteiten moeten overigens zoveel mogelijk kostendekkend zijn.  
Het bestuur ziet geen aanleiding om de contributie te verhogen. De vergadering stemt daarmee in.  
 
6. Mutaties bestuur 
Monique Gerfen is aftredend en niet herkiesbaar. De voorzitter bedankt haar voor zes jaar 
bestuurswerk met een mooie bos bloemen. Monique merkt op dat zij met veel plezier haar taak heeft 
vervuld, maar dat het tijd is voor een nieuw lid. Het bestuur stelt voor om Simone Keppels te 
benoemen, nu geen tegenkandidaten zijn gemeld. De vergadering gaat akkoord, waarna de voorzitter 
Simone veel succes wenst als bestuurslid.  
Janny Stokkink is herkiesbaar en aanvaardt een nieuwe termijn. De vergadering gaat akkoord. Zij blijft 
secretaris, maar heeft wel geadviseerd om te zijner tijd een overnametermijn voor het secretariaat in 
te stellen.   
 
7. Mutaties buurtcontactpersonen 
Zie hiervoor onder 3.  
 
8. Rondvraag  
Derk Hilhorst vraagt of de papiercontainer weg gaat. De voorzitter licht toe dat de huidige stichting 
Vrienden OBS Exel de container onder zich houdt. Deze stichting zal wel haar naam wijzigen en een 
aantal nieuwe bestuursleden zoeken. Afgesproken is dat de penningmeester van BEO in dit 
stichtingbestuur zitting neemt. Omwonenden wijzen erop dat de stichting moet zorgen dat de container 
regelmatig geleegd wordt en dat het rond de container schoon blijft. De voorzitter zegt toe dat dit in 
een protocol zal worden vastgelegd. 
Mannie Slagman meldt dat het speeltuintje op ’t Veld inmiddels is verplaatst. De gemeente zal geen 
jaarlijkse subsidie verstrekken, maar stelt wel eenmalig een bedrag van 10.000 euro ter beschikking 
voor onderhoud en vervanging. Voor de speeltoestellen op het schoolterrein mag na de sluiting een 
nieuwe bestemming worden gezocht in Exel. 
 
9. Sluiting 
De secretaris vraagt of iedereen de presentielijst wil tekenen, voor zover nog niet gedaan. 
De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 
 
PAUZE 
  
Na de pauze wordt toegelicht op welke manier de ideeën van de leden uit de brainstormbijeenkomst 
van 9 januari jl. zijn uitgewerkt en wat de stand van zaken is.  
Wat-groep: In deze commissie zijn de activiteiten bekeken. De belangrijkste ideeën zijn opgepakt. 
Voor de jeugd van 12 t/m 16 jaar wordt binnenkort een GPS-tocht georganiseerd met na afloop een 
film. Voor de jeugd boven 16 jaar wordt gedacht aan paintball in het dorpsbos. Activiteiten voor de 
jeugd tot 12 jaar zullen na de sluiting van de school worden opgepakt, omdat hun programma nu al vol 
is met extra schoolactiviteiten. 
Verder wordt gekeken naar samenwerking met de huidige werkgroepen Sport en Spel en Jeugd. 
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De commissie is nog op zoek naar jonge mensen die bij de organisatie van activiteiten willen 
meedenken en helpen. 
Het kerstfeest moet behouden blijven, Erika Beuzel wil hiermee aan de slag gaan, maar heeft daar 
hulp bij nodig. De leden worden opgeroepen zich hiervoor aan te melden. 
 
Waar-groep: Deze commissie is aan de slag gegaan met de locatie. Uit de brainstorm kwam het idee 
van een dorpshuis/dorpsplein naar voren. Het parkeren vóór de Exelse Molen zou moeten verdwijnen, 
zodat een ontmoetingsplek met bijvoorbeeld de koningslinde kan worden gemaakt. 
De ideeën van Rikus Scholten en de verenigingen zijn betrokken in de besprekingen. Daaruit blijkt dat 
behoud van het biljart in het café en het toneel met zaal belangrijk zijn, maar dat ook vergaderzalen 
gewenst zijn. De vroegere hotelkamers zijn hiervoor een optie. 
De commissie heeft gekeken bij andere dorpshuizen. De exploitatie blijkt een belangrijk item. De VKK 
heeft ervaring op dit punt en zal hiermee kunnen helpen. Voor realisering van het dorpshuis zijn we 
afhankelijk van subsidie. De gemeente wil wel meewerken, wanneer de investering echt voor de 
samenleving is. Binnenkort zal actie moeten worden ondernomen om in de 2

e
 helft van 2013 nog een 

beroep op provinciale subsidie te kunnen doen. De Exelse Molen zal zelf moeten investeren in het 
horecadeel. 
Geopperd wordt om ook zalen te maken die derden kunnen huren (eigen feestje, onderverhuur) en 
om het schoolgebouw een herbestemming te geven. De voorzitter wijst erop dat het schoolgebouw 
van de gemeente is en dat BEO niet de exploitatie daarvan op zich moet nemen. Voor exploitatie 
wordt nooit subsidie verleend. Het is voor BEO van belang om te concentreren op één locatie die 
goed geëxploiteerd kan worden. Daarom ligt de focus nu op de Exelse Molen. BEO heeft de 
gemeente wel gewaarschuwd het schoolgebouw niet te laten verpauperen. 
 
Hoe/Wie-groep: Deze commissie heeft gekeken wie welke zaken moet aanpakken volgens de leden. 
Gebleken is dat de verantwoordelijkheid en organisatiestructuur bij BEO onveranderd kan blijven. Wel 
wordt meer samenwerking en communicatie met andere verenigingen beoogd. In overleg met die 
verenigingen is besloten een centrale website te maken, waarop elke vereniging het eigen gezicht kan 
behouden. De commissie heeft haar bevindingen overgedragen aan de BEO-redactie. Door de 
redactie is inmiddels een website “Exel Plaza” gestart waarin een en ander wordt verwerkt. Appie 
Kleine Haar en Mark Vrielink geven een korte impressie van die website. De vergadering reageert 
enthousiast op de nieuwe lay-out en de getoonde mogelijkheden.  
Besproken wordt dat er nog steeds leden zijn die geen pc hebben en afhankelijk zijn rondzendingen 
en kranten. Het Beo-krantje zal voorlopig behouden blijven.  
 
De betrokken worden gecomplimenteerd voor de manier waarop zij de ideeën van de leden hebben 
opgepakt en uitgewerkt.  
De voorzitter sluit vervolgens de avond af met de opmerking dat de sluiting van de school voor meer 
betrokkenheid van de bewoners heeft gezorgd en in die zin toch ook een positief effect oplevert. 
 
De secretaris,     De voorzitter, 


